
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 663/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Τροποποίηση προϋπολογισμού και Ετησίου 
Προγράμματος Δράσης Δήμου Βέροιας, έτους 2012. 

 
         Σήμερα 5 Νοεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-11-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ. 
Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. 
Παπαδόπουλος, 22)Α. Νεστορόπουλος, 23)Α. Γκαμπέσης, 24)Κ. 
Κοστογλίδου, 25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. 
Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Γ. Σουμπέκας, 30)Κ. Παναγιωτίδης, 
31)Δ. Γκέκα, 32)Α. Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. 
Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Ι.Αγγέλογλου. 

Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου, 
Κ.Συμεωνίδης, Κ.Κουτσαντάς, 
Λ.Τσαβδαρίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                               Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ε. Εμμανουηλίδης, Χ. Δουλγερίδου. Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Η. Τσιαμήτρος, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι.Παπαδόπουλος, 
Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, 
Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ.Χ.Τσιούντας, Κ.Κοστογλίδου και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Χ.Κούτρας, Σ.Κουμτσίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Γ.Κάκαρης, Ν.Τσιαμήτρος, Α.Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 662/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ.Πουλασουχίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 663/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης και αποχώρησε ο κ .Γ.Σουμπέκας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 664/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 665/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Α.Παπαδόπουλος, Σ.Κουμτσίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Μ.Σουμελίδης, Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 667/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Χ.Κούτρας και αποχώρησαν οι 
κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Γ.Σουμπέκας, Χ.Τσιούντας, Σ.Κουμτσίδης, Α.Γκαμπέσης, Β.Σταυροπούλου, Ε.Γουναράς.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 670/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Κάκαρης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, 
Α.Νεστορόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 673/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Α,Βασιάδης, Π.Τσαπαρόπουλος και Β.Σταυροπούλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 675/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Νεστορόπουλος, Ε.Γουναράς και αποχώρησαν οι 
κ.κ.Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Κάκαρης, Ν.Μωυσιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 678/2012 απόφασης προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 679/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 681/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Βασιάδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 683/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 684/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Θ.Θεοδωρίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 685/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 31-10-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου 
Ελισάβετ Αρχοντάκη,  που έχει ως εξής: 
         Για την αντιμετώπιση του προβλήματος της θέρμανσης και ψήξης του κεντρικού 
κτιρίου του Δήμου, απαιτείται η αντικατάσταση ολόκληρου του συστήματος κλιματισμού 
με νέο σύστημα. 
     Σύμφωνα με την σχετική μελέτη η δαπάνη που θα απαιτηθεί ανέρχεται στο ποσό 
των 200.000,00€ και περιλαμβάνει την προμήθεια, εγκατάσταση, θέση σε λειτουργία και 
αποξήλωση του υφιστάμενου συστήματος.   
     Επειδή η συγκεκριμένη πίστωση δεν προβλέφθηκε στον προϋπολογισμό του 
Δήμου τρέχοντος έτους, είναι ανάγκη να προβούμε στην αναμόρφωσή του με την 
δημιουργία νέου Κ.Α. και αντίστοιχη πίστωση. 
      Η πίστωση θα καλυφθεί από ίδια έσοδα και θα προέλθει από πιστώσεις των 
πολεοδομικών μελετών, οι οποίες θα πληρωθούν από το Πράσινο Ταμείο και ένα μέρος 
από το Αποθεματικό. 
     Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
για την τροποποίηση του προϋπολογισμού και ετήσιου προγράμματος δράσης του Δήμου 
έτους 2012 ως εξής: 
     Α) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει στο Αποθεματικό  Κεφάλαιο 9111 ποσό 
160.000,00€  από τους Κ.Α: 1- 40/7413.001 «Πολεοδόμηση, Μελέτη Γεωλογικής 
καταλληλότητας και πράξη εφαρμογής στο Δ.Δ. Ασωμάτων» ποσό 70.000,00€, 2- 
40/7413.003 «Κτηματογράφηση, Πολεοδόμηση, Μελέτη Γεωλογικής Καταλληλότητας 
και Πράξη Εφαρμογής στην Π.Ε. 25 και σε τμήμα των Π.Ε. 15 και 7 της πόλης Βέροιας» 
ποσό 11.000,00€, 3- 40/7413.004 «Κτηματογράφηση, Πολεοδόμηση, Μελέτη 
Γεωλογικής Καταλληλότητας και Πράξη Εφαρμογής στην Π.Ε. 23 και σε τμήμα των Π.Ε. 
24 και 14 της πόλης Βέροιας» ποσό 44.000,00€, 4- 40/7413.006 «Πράξη εφαρμογής 
τμήματος πολεοδομικής μελέτης επέκτασης οικισμού Μακροχωρίου (Α’ φάση)» ποσό 
35.000,00€. 
     Β) Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 9111 ποσό 200.000,00€  και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30/7321.009 «Προμήθεια – εγκατάσταση και θέση σε 
λειτουργία συστήματος κλιματισμού στο Δημαρχείο Βέροιας και αποξήλωση του 
υφιστάμενου συστήματος» με ποσό 200.000,00€ από Ιδια Εσοδα.   
    Γ) Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης έτους 2012.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γκαμπέσης: Γιατί δεν έγινε έγκαιρα ώστε να μην υπάρχει πρόβλημα φέτος το 

χειμώνα με τη θέρμανση του κτιρίου;  
Τι έγινε η πίστωση που είχαμε ψηφίσει για τους ανεμιστήρες; 
Αφού υπάρχει η προηγούμενη «κακή» εκτίμηση για τους ανεμιστήρες, μήπως 

είναι μια ακόμη υπεκφυγή της Δημοτικής Αρχής για να περιμένουμε θέρμανση και να μη 
την έχουμε ποτέ;  

Σουμπέκας: Η μελέτη αυτή έγινε από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου; 
Παυλίδης: Το Αποθεματικό του Δήμου έχει χρήματα; Γιατί νομίζω ότι δεν έχει. 

Μήπως θα κοπούν χρήματα από το Ν.Π. που προορίζονται για μισθοδοσίες;  
Τσαπαρόπουλος: Επειδή υπάρχει μια ιστορία εδώ και πέντε χρόνια. Τι μας 

εξασφαλίζει ότι θα γίνει αυτό το έργο όπως πρέπει; 
Αγγέλογλου: Έχει γίνει κάποια έρευνα αγοράς; Γιατί το ποσό των 200.000€ 

φαντάζει υπερβολικό. Κάναμε κι εμείς μια έρευνα αγοράς και το ποσό μας είπαν ότι είναι 
εξωφρενικό το ποσό. 

Λαζαρίδης: Η μελέτη έγινε από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου. Έγινε αφού 
διερευνήθηκε η αγορά. Αυτοί που ασχολήθηκαν είναι γνώστες του αντικειμένου, καθώς 
έχουν κάνει παρόμοιες μελέτες. 

Στον προϋπολογισμό μπορεί να προβλέπουμε 200.000€, αλλά αυτό δε σημαίνει 
ότι η εγκατάσταση δε μπορεί να γίνει με λιγότερα χρήματα, ανάλογα με την έκπτωση που 
θα δοθεί.  



Αγγέλογλου: Σε προηγούμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. αναφέρθηκα στα παλιρροϊκά 
κύματα της διοίκησης των δημοτικών πραγμάτων από προηγούμενους δημάρχους, που 
καταφθάνουν στην παραλία της Βέροιας. Μοιάζει με θάλασσα ο κάμπος της Βέροιας κι 
έτσι δικαιολογώ τη μεταφορά.  

Για τα πεπραγμένα και τα έργα των δημάρχων που έχουν μεγάλη διάρκεια, πάνω 
από 4 ή 8 χρόνια, καθώς είναι γενικά παραδεκτό ότι τα έργα αυτά ωριμάζουν από τον ένα 
στον άλλο κι εύκολα παρομοιάζονται με σκυτάλη που περνάει από το χέρι του 
προηγούμενου στον επόμενο. 

Ο κλιματισμός του Δημαρχείου ολοκληρώθηκε κοντά στο έτος 2000. Λίγο πριν 
είχε προηγηθεί διαγωνισμός με δυο προσφορές και ανατέθηκε στο μειοδότη του οποίου η 
έκπτωση ήταν ιδιαίτερα μεγάλη και θεωρήθηκε εξαιρετικά εντυπωσιακή καθώς είχε 
ιδιαίτερα μεγάλη απόκλιση από τον πρώτο διαγωνιζόμενο. 

Πως είχε καταφέρει να παρουσιάσει τόσο μεγάλη έκπτωση ο μειοδότης;  
Σας θυμίζει μάλλον τη «Γέφυρα των Στεναγμών», σε κάποιους ήρθε στο μυαλό.  
Σύμφωνα με πληροφορίες 12 χρόνων, τις οποίες επιβεβαιώνουν μηχανικοί της 

εποχής εκείνης, που δραστηριοποιήθηκαν τόσο πολιτικά όσο και επαγγελματικά στην 
ανακαίνιση του Δημαρχείου, τοποθετήθηκε ένα μοντέλο HITACHI, του ’81, του 
«κουτιού» μεν, αλλά παρωχημένης κατασκευής και τεχνολογίας. 

Σε 5 χρόνια άρχισαν τα προβλήματα και κορυφώθηκαν σε 10. Η κατασκευαστική 
εταιρία δεν ήταν υποχρεωμένη να διατηρεί ανταλλακτικά για 30 χρόνια και κανείς δεν 
ήταν δυνατό να αναλάβει την ευθύνη. 

Έτσι, για να μαθαίνουμε την τοπική ιστορία, ώστε όταν και αν 
δακτυλογραφηθούν τα πρακτικά, δύσκολα θα θυμάται κανείς να τα ζητήσει.  

Λίγα χρόνια πριν, τα μηχανήματα του κλιματισμού βγήκαν έξω για να «πάρουν 
αέρα» και αποτέλεσαν τον πολύ καλαίσθητα χρωματισμένο πλυσταριό παλιάς εποχής 
πίσω από το Δημαρχείο. 

Ατελέσφορο μέτρο και ιδού η παρενέργεια. Συνεδριάσεις του Δ.Σ. στο 
Ξηρολίβαδο και τα Ριζώματα για λίγη δροσιά. 

Τώρα ζητείται έγκριση για 200.000€ για καινούριο κλιματισμό. Ρώτησα 3 
γνωστές εταιρίες που δραστηριοποιούνται στους κλιματισμούς κτιρίων. Λυπάμαι που το 
λέω, αλλά επειδή δε μπορούσα να δικαιολογήσω το ενδιαφέρον για ένα κτίριο 1.500τ.μ., 
ομολόγησα ότι πρόκειται για τον καινούριο κλιματισμό του Δημαρχείου και με ένα στόμα 
οι άνθρωποι –λυπάμαι που το λέω-, οι δυο από αυτούς είπαν αυτολεξεί «Τι είναι αυτοί 
ρε;» κι ο τρίτος αναφώνησε «Δεν είναι δυνατόν…». 

Προφανώς τους φάνηκε ιδιαίτερα ακριβό και υπερβολικό το ποσό.       
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της αντιδημάρχου Ελισάβετ 

Αρχοντάκη; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Τ.Χατζηαθανασίου. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και 

Ι.Αγγέλογλου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 31-10-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. 
2.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος 
δράσης του Δήμου έτους 2012, για τη δημιουργία και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές 
του άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των Δήμων και κοινοτήτων». 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
  

Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2012,  ως εξής: 



1.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) 
ποσό 160.000,00€ από τους Κ.Α.: α) 40/7413.001 με τίτλο «Πολεοδόμηση, Μελέτη 
Γεωλογικής καταλληλότητας και πράξη εφαρμογής στο Δ.Δ. Ασωμάτων» και ποσό 
70.000,00€, β) 40/7413.003 με τίτλο «Κτηματογράφηση, Πολεοδόμηση, Μελέτη 
Γεωλογικής καταλληλότητας και Πράξη Εφαρμογής στην Π.Ε. 25 και σε τμήμα των 
Π.Ε.15 και 7 της πόλης Βέροιας» και ποσό 11.000,00€, γ) 40/7413.004 με τίτλο 
«Κτηματογράφηση, Πολεοδόμηση, Μελέτη Γεωλογικής καταλληλότητας και Πράξη 
Εφαρμογής στην Π.Ε. 23 και σε τμήμα των Π.Ε.24 και 14 της πόλης Βέροιας» και ποσό 
44.000,00€  και δ) 40/7413.006 με τίτλο «Πράξη εφαρμογής τμήματος πολεοδομικής 
μελέτης επέκτασης οικισμού Μακροχωρίου (Α΄φάση)» και ποσό 35.000,00€. 

2.- Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 200.000,00€ και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30/7321.009 και τίτλο «Προμήθεια-εγκατάσταση και 
θέση σε λειτουργία συστήματος κλιματισμού στο Δημαρχείο Βέροιας και αποξήλωση του 
υφιστάμενου συστήματος» με ποσό 200.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

Β) Εγκρίνει την τροποποίηση του Ετησίου Προγράμματος Δράσης Δήμου 
Βέροιας, έτους 2012.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  663 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Βασίλειος Γιαννουλάκης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Δ. Κουλουριώτης  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Εμμανουηλίδης  
Ν.  Τσιαμήτρος  Χ. Δουλγερίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-11-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 


